
 
 

INTERPELLATION 
2005-03-03  

Interpellation av Sonia Lunnerård (kd) om centralisering av barnläkarmottagningar 
 
Barnläkarmottagningarna i Sigtuna, Sollentuna och Upplands Väsby håller på att centraliseras 
trots att det tydligt kommit fram under landstingets medborgardialog i området att närheten är 
central för den berörda patientgruppen. Bland de områden som drabbas hårdast finns Vallsta, 
ett område med många utsatta grupper. Centraliseringen innebär att många familjer får 
betydligt svårare att ta sig till barnläkarmottagningen. Risken är att de istället söker sig till 
akutmottagningarnas väntrum med allt vad detta innebär för både patienten och 
vårdambitionerna.  
 
Om patienterna skall kunna uppmanas att söka vård på rätt nivå är tillgängligheten en helt 
avgörande faktor. Centralisering av detta slag strider helt mot detta. De som drabbas är barnen 
och deras föräldrar, inte minst mödrarna som i störst omfattning bär ansvaret för barnens 
läkarbesök. 
 
Mot denna bakgrund vill jag fråga ansvarigt landstingsråd följande: 
 

- Anser du att det gynnar patienterna i de utsatta områdena med en sämre tillgänglighet 
till barnläkare? 
 

- Är du beredd att ompröva beslutet med centralisering av barnläkarmottagningar så att 
barnfamiljer får en ökad tillgänglighet istället för en minskad? 
 

 
Stockholm den 3 mars 2005 

 
 
 
 

Sonia Lunnergård (kd) 
 


